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1/2019. VFKB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2019. január 15-ei rendkívüli nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem  

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Gyuga Mihály, Hartyáni László, Illeg Pál, Székely Antal bizottsági 

tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Hermann Istvánné, Przygoczki Ferenc bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 15 óra 3 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés napirendi pontjait.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

3/2019. (I.15.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2019. január 15-ei rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2019. január 22-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javaslatot tett az 1. napirendi ponton belüli nem tárgyalandó napirendi pontokra: 

− A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosítása  

− Oroszlányban élő 60 év feletti lakosság körében végzett felmérés kutatási beszámolója 

− Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári 

nyitvatartási rendje 

− Nemzetiségi önkormányzatokkal fennálló együttműködési megállapodások felülvizsgálata 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte a bizottság tagjait 

szavazzanak a nem tárgyalandó napirendi pontokról.  

 

A bizottság a nem tárgyalandó napirendi pontokat nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

4/2019. (I.15.) VFKB határozata  

a nem tárgyalandó napirendi pontokról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2019. január 15-ei rendkívüli ülésén az 1. napirendi ponton belül a következő napirendi pontokat nem 

tárgyalja: 

− A városi gimnáziumi, szakgimnáziumi és szakközépiskolai tanulmányi ösztöndíjról és a tanulók 

utazási támogatásáról szóló 16/2016. (VII.2.) önkormányzati rendelet módosítása  

− Oroszlányban élő 60 év feletti lakosság körében végzett felmérés kutatási beszámolója 

− Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári 

nyitvatartási rendje 

− Nemzetiségi önkormányzatokkal fennálló együttműködési megállapodások felülvizsgálata 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javaslatot tett a napirendi pontokon belüli előterjesztések tárgyalási sorrendjére, 

tekintettel a meghívott vendégekre: 

1. A Képviselő-testület 2019. január 22-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása  

− Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

− Hulladékszállítási szerződések aktualizálása 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Takács Imre utcai sorházak hulladékgyűjtői 

A többi előterjesztést sorrendben tárgyalják. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a napirendi 

pontok tárgyalási sorrendjéről.  

 

A bizottság a napirendi pontok tárgyalási sorrendjét nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

5/2019. (I.15.) VFKB határozata  

a napirendi pontok tárgyalási sorrendjéről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2019. január 15-ei rendkívüli ülésén a napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2019. január 22-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása  

− Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

− Hulladékszállítási szerződések aktualizálása 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Takács Imre utcai sorházak hulladékgyűjtői 

A többi előterjesztést sorrendben tárgyalják. 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, a „Döntés a PA1 SKHU/1601/1.1/209 számú, Cultplay (Tematikus parkok 

építése) című projekt kivitelezése tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról” című előterjesztést zárt ülésen 

tárgyalják. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a „Döntés a 
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PA1 SKHU/1601/1.1/209 számú, Cultplay (Tematikus parkok építése) című projekt kivitelezése tárgyú 

közbeszerzési eljárás megindításáról” című napirendi pont zárt ülésen való tárgyalásáról.  

 

A bizottság az előterjesztés zárt ülésen való tárgyalását nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

6/2019. (I.15.) VFKB határozata  

zárt ülésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2019. január 15-ei rendkívüli ülésén a „Döntés a PA1 SKHU/1601/1.1/209 számú, Cultplay (Tematikus 

parkok építése) című projekt kivitelezése tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról” napirendi pontot zárt 

ülésen tárgyalja. 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

1.       NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2019. január 22-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása                                                                                  

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, azért állították össze a két ülés közti 

előterjesztéshez ezt a beszámolót, mert az Elnöki Kollégiumi ülésen megfogalmazódott az az igény, hogy 

mutassák be a téli útüzemeltetéssel kapcsolatban a napi tevékenységüket, illetve a társaság milyen 

síkosságmentesítési, elhárítási tevékenységet végzett eddig. Januárban két részletben jelentősebb hó érte el a 

települést, a beszámoló legnagyobb része a január 4-8-ai időszakra vonatkozik. Elhangzottak olyan 

megnyilvánulások, észrevételek, hogy nem kellő intenzitással és szakértelemmel történik ez a munka. A cég 

és a kollégák folyamatosan végzik ezt a tevékenységet. Általánosságban a géppark kis számú, több gép öreg, 

ezek a jogelődtől kerültek társaságukhoz, de igyekeznek karban tartani. A tevékenységet az önkormányzat és 

a cég között megkötött téli üzemeltetési szerződés alapján végzik. Azokat az útszakaszokat, járdaszakaszokat 

kell előre venni, amit a szerződés tartalmaz, ezek nincsenek összhangban a lakossági igényekkel, 52 km 

belterületi út van, és 27-28 km járda, ezen felül biztosítani kell a hulladéklerakónak a megközelíthetőségét. 

Igyekeznek mindenhová odaérni, de ha megfelelő módon akarják ellátni ezt a tevékenységet és ennek 

érdekében olyan utakra is mennek, ami nincs benne a szerződésben, de közintézmények megközelítése 

szempontjából fontos, és ahonnan érkeznek a lakossági észrevételek, és próbálják figyelembe venni, 

lassabban fognak odaérni a területre. Erőforrásaik operatívabb beavatkozást nem tesznek lehetővé. 

Meghibásodások is voltak. A szerződéskötéskor jelezte társaságuk, van a téli útüzemeltetés, és a gépi 

úttisztítás szerződése, ezeket célszerűbb lenne az új költségvetés tárgyalása során a szakbizottsággal végig 

gondolni, hogy milyen igények merültek fel az önkormányzat, a város részéről, ezt milyen rendszerben lehet 

megoldani, milyen forráskeret áll rendelkezésre. 

Hermann Istvánné bizottsági tag 15 óra 11 perckor megérkezett az ülésre, a bizottsági tagok száma 6 fő. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, a hivatal illetékes osztályával tartják a kapcsolatot. Januárban az 

eddig végzett mentesítési munkálatok, amik idén kerülnek kifizetésre, ezek együtt elérik a jelenlegi tervezett 

költségvetési forrást. Úgy is elérik ezt, hogy a januári időszakban bevontak alvállalkozókat is hótolási 

munkálatokra, ezek az árak magasabbak, mint a társaságuk árai. Amik vannak előzetes kalkulációk, az nem 

tartalmaz a mentesítési munkákon kívül semmi általános költségelszámolást, jelentős összegek merültek fel. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a szerződésben lévő mellékletekben megfogalmazott elvárásokat, 

pontosításokat meg kell tenni, itt a gépi úttakarítás volt érintett, korábban nem kapott olyan jelzést, ami azt 

jelezte volna, hogy a téli üzemeltetést felül kéne vizsgálni. 2012-ben történt egy módosítás a téli üzemeltetés 

útvonalait illetően, amikor is nagy mennyiségű útszakasz került ki. Kérte, a 2012-ben megváltoztatott téli 

üzemeltetés korábbi műszaki tartalmát juttassák el hozzá, itt alapvetően az utak, járdák térképi információira 

gondolt, valamint kérte a programterv megküldését. 
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Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a felkészülés és előkészületi feladatok ellátásánál van 

feltüntetve, hogy a beszerzett anyagok tárolása a társaság bérelt telephelyén erre a célra kialakított két db 

tároló színben történik. Kérdése az volt, hogy ennek a 2 db tárolónak mennyi a befogadóképessége. 

Opsuszta Csaba az OIH Zrt. képviselője elmondta, 3 db tárolószínük van. Mind a három úgy volt 

előkészítve, hogy volt 140 tonna só, 30 tonna homok, fűrészpor, a gépek át voltak nézve. Az a szerződés, 

ami a város és köztük létrejött, azokkal az útvonalakkal, abból sok út hiányzik, pl. Borbálán több, mint a fele 

út hiányzik. Az utóbbi havazással mind a három tárolót leürítették volna, ha nem hozzák folyamatosan az 

anyagot, 130 tonna sót szórtak az utakra. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a sószóró adapter 5-6 évet bír a gyártó szerint is, véleménye szerint 

tovább kéne bírnia. Kérdése az volt, nem lehetne-e komolyabb gyártót, jobb minőségű berendezést keresni. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, ezt az eszközt a cég elődjétől örökölte, elég agresszív használatnak 

van kitéve ez az adapter, próbálják karban tartani. Látva a gép kopását, felvették a gyártóval a kapcsolatot, 

egy barcsi cég, ő mondta, hogy ennek 5-6 év a várható életkora. 

Opsuszta Csaba elmondta, felújítás nélkül 5-6 év, utána el kell vinni a gyártó céghez, felújítást végeztetni. 

Anyagfáradás van, de a havazásban kiválóan működött. Nincs sok gyártó, Magyarországon vasból gyártják 

ezt az eszközt, utánanéztek. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, az anyag olvasásakor látta, kevés létszámmal, eszközállománnyal 

álltak neki a télnek. Két fő gépkocsi-vezetővel, 4 fő fizikai munkással tudták megoldani a város hóhelyzetét, 

az kevés. Járt az Ipari Park felé, azt illene kiemelten kezelni, megérti az ottani cégek igazgatóit, hogy az 

önkormányzatot célozzák azzal, hogy nem tesznek semmit az Ipari Park érdekében. A Szent Borbála u., 

Mindszenti út, Táncsics M. u. rossz állapotban volt. Át kéne gondolni, hogy azokban a havária helyzetekben, 

amikor hirtelen nagy mennyiségű hó leesik, mi legyen.  

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ez a társaság arra állt be, hogy régebben volt az erőmű, a bánya, és 

amikor megindult a hóesés, akkor a város, az erőmű, a bánya ereje elég volt ahhoz, hogy majdnem minden út 

tiszta volt. Azon kell gondolkodni, melyik utak azok, amiket sürgősen le kell teljesen tisztítani. Csak tűzoltó 

autókra, felszerelésekre 250 M Ft-ot költött a város, de amikor 4-5 évig nincs tél, erre senki nem gondol, a 

téli hóüzemeltetésre a költségvetésben kiharcolt bizonyos összeg minden évben megmaradt, ezt a város 

elkölti másra, ebből lehetett volna gépeket venni hótolásra. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, egy-egy hóesést követően 20 km utat kell letakarítani 3 napon belül. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a teljes úthálózatot kell takarítani, sok utca kimaradt a térképről. A 

térkép melléklete a téli útüzemeltetési utasításnak. Az utasítás 4 kategóriába sorolja az utakat és járdákat. A 4 

kategória a fontossági sorrend. Ezt követően a 4. kategória d. pontjában foglalt összes közút tisztítandó. A 25 

km azt jelenti, hogy a prioritásokkal rendelkező úthálózat 25 km, egyébként Oroszlánynak 62 km burkolt 

útja van. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, amikor a szerződéseket elfogadta a testület, a döntést követően tett egy 

hozzászólást, felhívta a képviselők figyelmét arra, nehogy azt higgyék, azzal, hogy megszavazták a 

szerződések aláírását, a problémát is megoldották. Azzal, hogy létrehoztak egy céget, nem hoznak létre olyan 

szervezetet, amely képes megoldani azokat a feladatokat, amiket leírtak számára. Két oka van, egyik az 

eszközállomány, a másik a szakember gárda. Bevontak alvállalkozókat részfeladatok megoldására, 

elhangzottak olyan számok, amelyek messze a költségvetésben egységnyi időtartalomra, területre vetített 

árak fölött voltak. Felhívta képviselő társai figyelmét arra, hogy a költségvetés tárgyalásakor fokozottan 

figyeljenek erre. A következő probléma a tájékoztatás, amikor az első probléma megjelent, tájékoztatni 

kellett volna a lakosságot, hogy a következő menetrend szerint történik a hóeltakarítás. A médiáknak korrekt 

tájékoztatást kellet volna adnia. Akkor, amikor az OIH Zrt. költségvetését tárgyalják, és a vele kötött 

szerződésekben a különböző díjak meghatározását megteszik, és azokat kifogásolják, akkor a megfelelő 

szakember, berendezés, anyagok meg nem vásárolhatósága felől döntenek. Tisztában van azzal, hogy a 

feladataikat megfelelő források nélkül képtelenek végrehajtani. Megkérte jegyző asszonyt, a jövőben 

megfelelő módon tájékoztassák az embereket.  

Hartyáni László bizottsági tag kérdése az volt, nem vezethető-e be, hogy a helyi erre alkalmas gépekkel 

rendelkező gazdákat mozgósítanák, ez a probléma jobban megoldható lenne. 
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Opsuszta Csaba elmondta, most is ez történt, bevontak gazdákat, vállalkozókat. Ősszel árajánlatot kért az 

összes vállalkozótól, aki rendelkezik téli hómunkára alkalmas géppel, de nagyon magasak az áraik.  

Székely Antal bizottsági tag 15 óra 39 perckor elhagyta az ülést, a bizottsági tagok száma 5 fő. 

Opsuszta Csaba elmondta, ha havária lenne, akkor az ember bármihez nyúl a lakosság érdekében. Most 

nem érzékelték problémaként szakmailag a 7 cm havat, az ipari parkban voltak felfagyások, ott hajnalban 

végeztek a munkával.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, a korábbi időszakokban voltak olyan vállalkozások, amelyek saját érintett 

útszakaszaikat takarították. Régen a társasházakban volt házmester, az volt a dolga, hogy a járdaszakaszokat 

letakarítsa. Ezeket ma már nem csinálják. 

 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, arra gondolt, nem télen kéne, hanem már a nyár folyamán, hosszú 

távra gondolta, nem csak oroszlányi vállalkozókat kéne megkeresni.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, ha nincs forrás, hiába tárgyalnak bárkivel. 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, ilyen kerettel kellene rendelkezni, hogy adott esetben pótolni 

lehessen.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, a költségvetéssel kapcsolatban a téli útüzemeltetés idén lesz kifizetve, 

áthúzódik, erre figyelni kell.  

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, külső vállalkozókkal folytattak tárgyalásokat, ha lekötnek egy 

ilyen kapacitást, rendelkezésre állási díjat is kell fizetni.  

Dr. Riesing Norbert az OIH képviselője elmondta, a járda sokkal kézimunka igényesebb, a létszám az 

ügyeletben lévő létszám, ha ilyen helyzet van, 9 embert kell behívni, nem biztos, hogy ez a létszám elő tud 

állni. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, a munkanélküliek vonatkozásában, illetve az idénymunka 

vonatkozásában csinált-e valamit a cég. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, ilyen irányú előkészületeket nem végzett a cég. A közhasznú 

foglalkoztatottakat bevonják ezekbe a munkákba. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, az elnök úr említette, 6 M Ft volt betervezve a költségvetésbe, de 

nyilván, ha 30 cm-es hó van, akkor nem addig takarítják, amig a 6 M Ft tart, addig csinálják a feladatot, amig 

el nem végezték, azért van a város költségvetésében céltartalék.  

Székely Antal bizottsági tag 15 óra 50 perckor visszaérkezett az ülésre, a bizottsági tagok száma 6 fő. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, azt kéne eldönteni, hogy 1 évre kap 10 M Ft-ot az OIH Zrt., de ha 

havária van, plusz 10 M Ft-ig még dolgozhatnak. Vagy ha ez nem jó, akkor a polgármester saját 

hatáskörében dönthessen, vagy hívjanak össze rendkívüli testületi ülést. Tűzoltó autóra komoly összeget 

fordítottak, és az elmúlt pár évben csak 3 fűnyíró traktort szereztek be. Ha olyan helyzet van, nagyobb 

összeggel kéne megtámogatni. Az OIH Zrt. minden évben a költségvetés tervezésekor hozzon be 

gépbeszerzéssel kapcsolatos kérést. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, figyelembe kéne venni, megnőtt a gépkocsiállomány is, több, mint 8000 

van. Ezek tárolása többnyire nyílt téren van, ezért a hóeltakarítás hatékonysága is probléma. Azt is, hogy 

milyen anyaggal oldják meg a síkosság mentesítést, meg kell gondolni, mert mindegyikkel környezetet 

szennyeznek. 

Opsuszta Csaba elmondta, az önkormányzatnak kell eldöntenie, hogy a síkosság mentesítés milyen szinten 

legyen megoldva. Úgy kell felkészülni az egész időszakra, hogy azzal a költségvetéssel, amivel tavaly 

voltak, sokkal több kátyú lesz, amit be kell tömni. Az eszközállomány vásárlással kapcsolatban, ha meg van 

az igény a város, a lakosság részéről, hogy mit szeretnének, akkor meg tudják tenni azt, hogy milyen 

eszközállományba kerül.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, a határozati pont egyrészt az előterjesztésben van megfogalmazva, a téli 

útüzemeltetésről szóló határozatot nem tartalmazza, utólag lett megküldve, kérte a bizottság tagjait, aki a téli 

üzemeltetéssel kapcsolatos tájékoztatást az előterjesztéssel együtt elfogadja, szavazzon. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről és a 

kiegészítésről. 

A bizottság az előterjesztést a kiegészítéssel nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

7/2019. (I.15.) VFKB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés és kiegészítés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést és kiegészítést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Az OIH Zrt. képviselői 15 óra 58 perckor elhagyták az ülést. 

Hulladékszállítási szerződések aktualizálása 

Óvári László az OKÖ Zrt. vezérigazgatója elmondta, elkészítették a két szerződésnek a díj felülvizsgálatát 

2019 évre. A díj felülvizsgálatát legfőképpen a bérek emelkedése és egyéb költségek változása indokolta. A 

célja a díj felülvizsgálatának az volt, hogy amennyiben az önkormányzat úgy dönt, hogy folytatja a négyszeri 

lomtalanítást, akkor ezt a szerződést minél hamarabb meg tudják kötni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a 2840 újság belső oldala egy naptár, megköszönte a szerkesztőknek, hogy a 

hulladékelszállítás, lomtalanítás időpontjait megjelölték. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, azt tapasztalja, amilyen szerződést kötött a város az OKÖ Zrt-vel, 

sajnos az nem váltotta be a hozzáfűzött reményeket, azért, mert azok a költségcsökkentések azt 

eredményezték, hogy olyan helyen van illegális hulladék lerakás, ahol nem szeretnék. Szeretné, ha ezt 

valamilyen szinten újra tárgyalnák, lehet, hogy a költségek csökkentek, de az illegális hulladéklerakás 

jelentősen növekedett.  

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, az Oroszlányon megváltoztatott hulladékgyűjtési szokások 

eredményeképpen ez egy országos hatás volt-e. Ha a sajtót olvassa, mindenhol óriási probléma az illegális 

hulladék lerakás, ez egy okra vezethető vissza, olyan hulladék kezelési díjakat vezettek be, amelyeket a 

lakosság nem tud és nem is akar kifizetni. Tavaly év végén mind az OKÖ Zrt-től, mind a közterület-

felügyelőktől bekérték azt az információt, hogy ennek a rendszernek a megváltoztatása az ő szakmai 

megítélésük szerint milyen változásokat eredményezett. Mind két szervezet kedvező változásról számolt be. 

Óvári László vezérigazgató elmondta, ez egy valós probléma, ennek megoldásaként 250 M Ft-os állami 

támogatást ad a kormány. Az ezzel kapcsolatos pályázati anyagot átküldte, javasolta, az önkormányzat adja 

be a pályázatot. 500 Ft-tól 3 M Ft-ig lehet kérni támogatási forrást a keretösszeg elfogytáig. Január 28-tól 

februárig lehet beadni a pályázatot. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a pályázat előkészítése folyamatban van. A térfigyelő kamera 

rendszer tavalyi fejlesztése az illegális hulladéklerakás felszámolásában komoly előrelépést hozott. 

Számtalan intézkedést tettek a kollégák. Ha valakinek konkrét adatokra van szüksége, állnak rendelkezésre. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, amikor a hulladéklerakóval kapcsolatos ülésük volt, sok információt 

elmondott, azt is elmondta, hogy a közterület-felügyelet egyeztessen abban, hogy a kamera rendszert olyan 

irányba is tudják fejleszteni, hogy a nagy távolságból beküldött képeket is tudják kezelni, illetve mobil 

kamerák kihelyezését is vizsgálják meg. Nem az önkormányzat döntésével összhangban van ez a jelenség, ez 

országos jelenség. Véleménye szerint a közterület-felügyelők, az eszközfejlesztés, a megfelelő jogszabályok 

megteremtése és az előbb említett pályázat kihasználása fog javulást hozni. 
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Hartyáni László bizottsági tag elmondta, ahol voltak konténerek, oda raktak kamerát, ott megszűnt, a 

kamera látószögén kívül már elhelyeztek hulladékokat. Lehet ezt most nem kezelni, de egyre nagyobb 

probléma lesz. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, három dologban nem igaz, amit Hartyáni László mondott. Az, hogy nincs 

kezelve, az nem igaz. Nem csak azok után az eldobott hulladékok után mennek, amik kamerával meg vannak 

figyelve, hanem a városba bejövő összes úton látszik, hogy ki milyen hulladékkal jön be, amint fellelik a 

hulladékot és tudják azonosítani, mennek utána. Az oroszlányi lakosság számára egyedülálló szolgáltatás 

van, sehol nincs olyan az országban, hogy évi négyszeri lomhulladék elszállítás. Oroszlányban helybe menő 

lomtalanítás is van. Amikor a lomhulladékkal kapcsolatos testületi döntést bírálja, nincs igaza.  

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, mutat olyan helyet, 200 méterre a méhteleptől, ahol odahordják a 

hűtőket. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, nem azt mondta, hogy nincs, hanem hogy további intézkedéseket kell tenni. 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ez az illegális szemétlerakás minden hónapban előkerül. Körülnézett 

az interneten, az első 100 internetes bejelentésben egy mondatot nem talált arra vonatkozóan, hogy valaki 

úgy kezdte volna az illegális szemétlerakás problémáját, hogy megnézi, annak mik az okai.  Valamennyi 

erdei úthoz nem lehet kamerát állítani. A környező településekről is behordják a hulladékot. Nem végeztek 

kutatást, miért van ez. Egy konténer bérlése 30 E Ft. A környező falvakban nincs hova rakni a hulladékot. Az 

okokat nem szüntették meg, a kormányok soha nem foglalkoztak ezzel. Helyben nagyon keveset tudnak 

tenni. Az erdők egyre jobban tele vannak, amig nem zárnak le valamennyi erdei utat, ez így lesz, amíg az 

alapkérdést nem tisztázzák, ez így marad. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ez országos probléma, de Oroszlánynak tudnia kell ezt kezelni. 

Kérte, az eltávolított edények közül helyezzenek vissza párat. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 3 

tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

8/2019. (I.15.) VFKB határozata 

a „Hulladékszállítási szerződések aktualizálása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a „Hulladékszállítási szerződések aktualizálása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

2.       NAPIRENDI PONT:  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak  

tárgyalása 

Takács Imre utcai sorházak hulladékgyűjtői 

Bartalus László osztályvezető ismertette a kérelmet. A szakmai javaslat a bizottság 252/2018. (XII.4.) 

VFKB határozatában javasoltak megtartása és ezáltal az egyéni gyűjtőedényes rendszer bevezetése 

próbaüzemi jelleggel (6-9 hónap). A próbaüzem célja lehetne a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 

Rendszer megvalósítása keretében a későbbiekben bevezetésre kerülő 2-3 edényes szelektív gyűjtési móddal 

járó esetleges problémák előzetes felmérése. A fenti időtartam leteltekor a próbaüzem üzemeltetői és 

lakossági tapasztalatait összegezve lehetne a felmerülő problémákat kezelni. A mai napon a polgármester úr 

rendelkezésére bocsátott egy rajzot, amit Vargáné Vojnár Katalin adott át neki. Kivetítő segítségével 

ismertette a vázlatot. Az önkormányzat tegyen javaslatot arra, hogy az érintett lakók véleményének 

figyelembevételével maradjon-e vagy változzon a hulladékszállítás azzal, hogy a szolgáltató által rövid időn 

belül bevezetésre kerülő három edényes szelektív hulladékgyűjtés ezeknél a társasházaknál is bevezetésre 

kerüljön. Itt nem csak a kommunális hulladék gyűjtésre kell odafigyelni, hanem a sorházaknál felmerülő zöld 
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hulladék elszállítására is. A sorházak lakói nem szállíttatják el, hanem környezetükben lévő közterületen 

helyezik el a zöldhulladékot.  

Óvári László vezérigazgató elmondta, előző bizottsági ülésen elmondták, gyűjtés szempontjából, ha 

átállnának a kisedényes gyűjtésre, közlekedési kívánalmak lennének, adott helyen parkolás tilalmat kéne 

bevezetni. Az, hogy milyen módon gyűjtik a hulladékot, az megegyezés kérdése, arra gondolni kell, hogy 

most egy hulladék gyűjtőről beszélnek, de még kettő fog kerülni az ingatlanokhoz. A jelenleg kihelyezett 

hulladékgyűjtők darabszáma 8 db, ez hetente háromszor van ürítve. A fizetett űrtaralom tekintetében ennek a 

felét fizetik összeségében a tömblakók és a sorházban lakók. Ha átállnának az új rendszerre, három 

hulladékgyűjtőt meg kéne szüntetni. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy az új családi házas területen lehelyezni tervezett edények 

költségoldaláról, méreteiről milyen információ van. 

Óvári László vezérigazgató elmondta, ha megvalósítják a kis edényre történő átállást, akkor mivel 240 l-es 

edény van rendszeresítve a városban, oda is ekkorákat vinnének ki, ez lenne 2 db 120 l-es szelektív 

hulladékgyűjtő edénnyel kiegészítve. A későbbiekben ezeket a 240 l-es edényeket is le kéne egységesen 

cserélni 120 l-es edényre. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, régebben is szó volt a 3 db hulladékgyűjtő edényzet kihelyezéséről, 

ami Borbálán nem valósítható meg jól. Minden házhoz 3 kukának kell kerülni, begyűjtés szempontjából 

kedvezőbb lehet, ha 3 nagy méretű szelektív gyűjtőt tesznek le.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, emlékszik rá, hogy ez honnan indult, két társasház teljes lakossága kereste 

meg, hogy jelen pillanatban ez nagyon komoly probléma számukra. Megkérdezték Óvári László 

vezérigazgatót, hogy lehetne ezt megoldani. Azt a választ kapták, hogy a közszolgáltató tervezi, hogy a 

szolgáltatási területén a számára előírt szelektív hulladékgyűjtési előírásoknak megfelelően a következő 

fejlesztéseket fogja csinálni. Ez az információ állt rendelkezésre akkor, amikor a múltkori döntésüket 

meghozták.  Ha ezt most megváltoztatják és újra jön a két társasház, utána mit csinálnak. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, minden egyes probléma adott hely problémája. Itt ezen a területen 

más megoldást kell találni. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, a konténeres szelektív hulladékrendszer meg fog-e szűnni. 

Óvári László vezérigazgató elmondta, az üveg gyűjtő pontok fognak maradni. A társasházas részeken 

gyűjtősziget lesz. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ennek a területnek pont az a megjelenése, hogy csatlakozhat egy 

konténeres gyűjtési területhez. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az első, egyik legnagyobb probléma, hogy olyan hulladékok kerülnek 

elhelyezésre a hulladékgyűjtőbe, ami gátolja a rendes hulladékok elhelyezését. 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, amikor a bizottság helyszíni szemlét tartott, és összevetették az 

igényeket, kiderült, az a 3 konténer útban van, mert oda parkolóhelyet kéne csinálni, van ott egy bekötőút, 

tegyék oda. A másik társasháznak ez nem tetszett. Ketté választaná, a sorházak és a lakótömbök is másféle 

módon gyűjtsék a szemetet. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ha van olyan terület, ahol a sorházas csatlakozhat a tömbös 

gyűjtéshez, akkor ezt miért nem tudják akceptálni. 

Darula Róbert Oroszlány, Takács I. u. 97. alatti lakos elmondta, évek óta az a probléma, hogy lejönnek a 

tömbházból a lakók, állandó probléma nekik a parkolás, a hulladékgyűjtés azért került napirendre náluk, mert 

szerintük a sorházas lakók oda hordják a zöld hulladékot, ez nem igaz. Amit levágnak füvet, azt 

komposztálják. Vannak ott lakók, állandóan probléma, hogy miért oda parkolnak. A kukásautó nem fér el. 

Kikérik maguknak, hogy oda hordanak zöld hulladékot, ez nem igaz. 

Bódi István Oroszlány, Takács I. u. 79. alatti lakos elmondta, 29 éve lakik itt, semmi probléma nem volt a 

hulladékgyűjtővel, most, hogy ennyi a gépkocsi, probléma lett. Véleményük szerint nem az a megoldás, 

hogy egy olyan városrészt rontsanak el kukával, ami jelen pillanatban a város egyik ékköve is lehetne. 

Amikor azt mondják a szemben lévő lakók, hogy oda hordanak olyan dolgokat a kukába, ami nem oda való, 

ez nem igaz. Felmérték-e azt a helyzetet, ha bemegy oda a kukásautó, mekkora kárt fog okozni az útban. 
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Véleményük szerint ez a megoldás nagyon jó, ha ott szelektív hulladékgyűjtés lesz, a tömblakásosok is oda 

hordhatnák. 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, Gyuga Mihály képviselő által Vargáné Vojnár Katalin szavait 

idézve, kompromisszumként nyújtotta be ezt a skiccet. Kérdése az volt, hogy kivel kötött kompromisszumot, 

csak a kertes házas lakók közül vannak-e itt, vagy a tömbökből is vannak. 

Bódi István elmondta, csak a kertes házakból vannak itt. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, ez egy szakmai bizottsági ülés. Az egész várost nem hívták meg, az ülések 

nyilvánosak, el lehet jönni, meg lehet hallgatni. Amikor az itt ülők mondják el a véleményüket, azt lakossági 

fórumnak hívják. Amennyiben úgy gondolják, hogy egy lakossági fórumon kell ezt a problémát megoldani, a 

képviselőt, vagy polgármester urat kérjék meg, hogy a témában lakossági fórumot hívjanak össze. 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, nyilvános minden ülés, a honlapon fent van az ülés időpontja, fent 

vannak a témák, bárki bármikor jöhet. Voltak kint helyszíni szemlén a témában, mindenkinek volt 

valamilyen ötlete, hová rakják a kukát, mindjárt ugyanannyi ellenvélemény is volt. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, jelenlegi helyzetben nem lehet ezt a problémát megoldani, javasolta, ezt a 

kérdést vegyék le napirendről, tartsanak lakossági fórumot. 

Bódi István elmondta, a tömbház lakói nem lettek megkérdezve. A kertes ház lakói az említett két helyre 

szeretnék helyeztetni. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, ha az említett két helyre rakják a kukákat, garantálják-e, hogy a 

társasház kukájába senki nem fog hulladékot elhelyezni. 

Bódi István elmondta, ha 3 db kuka lesz mindenhová kihelyezve, akkor 20 háznál lesz 60 db kuka, az 

esztétikailag milyen lesz. Kompromisszumot kötnek azzal, hogy hajlandók lejárni, és elvinni a szemetüket, 

és akkor még ők fizessenek azért, hogy kialakítsák, holott van egy pályázat, amiből meg lehetne csinálni a 

tömbházaknál is a szelektív gyűjtést.  

Székely Antal bizottsági tag elmondta, azt sem mérte fel senki, hogy a 3 hulladékgyűjtőbe a hulladék 

többségét kik rakják.  

Sólyom Jöran elnök javasolta, a korábbi határozat végrehajtását függesszék fel, ebben a témában lakossági 

fórum meghirdetését javasolják, kérik az érintettek erről való tájékoztatását, és az időpont kitűzését. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

9/2019. (I.15.) VFKB határozata 

a Takács Imre utcai sorházak hulladékgyűjtőiről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

javasolja: 

1. A 252/2018. (XII.4.) számú VFKB határozat végrehajtásának felfüggesztését.  

2. Javasolják ebben a témában lakossági fórum megtartását, erről az érintettek tájékoztatását, időpont 

kitűzését. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Ezt követően Sólyom Jöran elnök szünetet rendelt el, amely 17 óra 8 perctől 17 óra 20 percig tartott. 

 

SZÜNET 

 

1.       NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2019. január 22-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 
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Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, három témát tartalmaz az előterjesztés. Az első a 

kutyás egyesülettel kötendő szerződés, ez lejárt, és a mostani vagyonrendelet szerint kell a bérleti szerződés 

megkötésében eljárni. 10 M Ft értékhatárt nem meghaladó vagyonelem esetében nem kell megpályáztatni. A 

vagyonrendelet nem tartalmaz a bérleti szerződés időtartamára vonatkozó kitételt, viszont a nemzeti 

vagyonról szóló törvény 15 évet határoz meg, ami 5 évvel meghosszabbítható, vagy határozatlan időre 

javasolja megkötni, mindezeket figyelembe véve javasolják csak az 5 éves időtartamra a szerződés 

megkötését változatlan feltételekkel. Következő ingatlan a 2117/65 hrsz ingatlanból a buszmegállóhoz 

szükséges területrész visszavásárlása. Készült értékbecslés, javasolják, ennek az ebből a vételárból számított 

négyzetméter ár figyelembevételével vásárolják vissza. Az utolsó, bizottság már tárgyalta, 0118 hrsz út 

nyomvonala ezen a területen kiszélesedett, akkor a bizottság hozott egy döntést, hogy vegyék fel a 

kapcsolatot a kérelmezővel, és kezdjék meg a munkálatokat. Felvették a tulajdonossal a kapcsolatot, 

elfogadta a bizottság döntését. Azért hozták be az anyagot, mert fekvéshatár változásra van szükség, 

máshogy nem lehet megoldani, a 0118 hrsz. utat zártkertbe kell vonni.  

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, mielőtt bármilyen átminősítésbe, jogi procedúrába vetné magát az 

önkormányzat, meg kéne kérdezni a tulajdonost, hajlandó-e ezen az áron eladni, tárgyalást kéne lefolytatni 

ebben az ügyben. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, a vagyonrendelet szerint értékbecslést kell 

készíttetni.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

10/2019. (I.15.) VFKB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

2.       NAPIRENDI PONT:  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak  

tárgyalása 

Helyi közutak forgalmi rendjének módosítása 

Népekbarátsága utca 6-10. számok előtti szakasza forgalmi rendjének módosítása 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a jelenlegi parkolóban merőleges parkolási rend szerint 36 parkoló 

van, ha ezt átfestenék, és 45 fokos parkolást alakítanának ki, 24 lenne, a másik oldalon plusz 16, így 4 db 

plusz parkoló lenne. A szakmailag azért támogatják, mert szabvány szerint elhelyezhető, és megvan hozzá az 

elegendő hely, lehetőség. A tervezett bekerülési költsége bruttó 900 E Ft.  

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, annak idején ő ezt javasolta, de elvetették. 

Miután a bizottság tagjai megtárgyalták a kérelmet, Sólyom Jöran elnök elmondta, két határozati pont van, 

kérte, aki támogatja, szavazzon. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 nem szavazattal, 1 

tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
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11/2019. (I.15.) VFKB határozata 

a Népekbarátsága utca 6-10. számok előtti szakasza forgalmi rendjének módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem támogatja a Népekbarátsága utca 6-10. számok előtti szakasza forgalmi rendjének módosítását. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Népekbarátsága u. 25-37. számok környezetében parkolóhelyek bővítése 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a bizottság feladata az lenne, a tervezés tovább segítése érdekében 

el kéne dönteni, hogy melyik helyszínen mi legyen az ajánlott parkolási rend.  

Ezt követően a bizottság megtárgyalta az előterjesztést. 

Bartalus László osztályvezető javasolta, lakossági fórumot kéne tartani a témában. 

Sólyom Jöran elnök javasolta, arról döntsenek, hogy csak lakossági fórumot követően kíván a bizottság 

érdemi állásfoglalást tenni. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a módosító javaslatról. 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

12/2019. (I.15.) VFKB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

Népekbarátsága u. 25-37. számok környezetében parkolóhelyek bővítésével kapcsolatban lakossági fórum 

megtartását követően kíván érdemi állásfoglalást tenni. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének tervezete 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, Bársony Éva osztályvezetővel egyeztetve a kiküldött verzióban az 5%-os 

intézmény csökkenés át van vezetve, minimálbér változás átvezetésével még lehet csökkenés. Az 

önkormányzati költségvetést érintően az OIH Zrt-vel egyeztetést hoztak létre, náluk is követelmény volt az 

5%-os csökkenés, a sportlétesítmények működtetésénél nem mindenhol tudták az 5%-ot biztosítani, 

összességében egy 3%-os csökkentést tudtak leadni. Ennek egyik fő oka, hogy a villamos energia költsége 

30%-kal nőtt. A TOP-os pályázatok esetében is korrekció volt, a tavalyi évben voltak elmaradások, 70-80 M 

Ft-ot kell idén kifizetni. A normatíva adatokat megkapták. Az előzőleg tervezett 450 M Ft helyett 388 M Ft 

lesz a szolidaritási adó. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak a 

költségvetés tervezetről. 

A bizottság a költségvetés tervezetet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 

3 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

13/2019. (I.15.) VFKB határozata 

Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi költségvetésének tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek Oroszlány Város Önkormányzata 2019. évi 

költségvetésének tervezetét. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntés 

Bartalus László osztályvezető elmondta, szakmailag nem javasolják. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki a szakmai javaslattal egyet ért, szavazzon. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

14/2019. (I.15.) VFKB határozata 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem támogatja a 12411/1 helyrajzi számú, zártkerti művelés alól kivett terület és raktár megnevezésű, 6743 

m2 területű ingatlan bérbeadását autószerelés, gépek, alkatrészek felújítására irányuló tevékenység folytatása 

céljából tekintettel arra, hogy a tervezett tevékenység nem összeegyeztethető a Településrendezési Terv 

szerinti szabályozási előírásokkal. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

3.       NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság nyílt ülését 18 óra 38 perckor 

bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


